
 

Algemene Leden Vergadering 
 
Datum:   dinsdag 31-05-2022 
Start:  20.30 uur 
Locatie:  SBO de Bombardon 
    Simon van Collemstraat 7 
    1325 NA Almere 
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Colofon Watervrienden Almere 
 
Watervrienden Almere       Opgericht 24-04-1984 
Postbus 10104        Aangesloten bij de NCS 
1301 AC Almere        www.watervriendenalmere.nl 
IBAN: NL61ABNA0568573498 
 
Bestuur Watervrienden Almere 
 
Voorzitter:   Secretaris:   2e Secretaris  Penningmeester:  
Anita Ekas   Chrispijn Scheltema  Karin Reijns  Yvonne Sijne   
           
      
Ledenadministratie:  Elementair:   Activiteitencommisie: 
Vacant     Marja Herberts   Saskia Kraan Reijns 
  
         
Waterpolo:   Wedstrijdzwemmen:  Synchroonzwemmen: 
Rob van Wijngaarden  Roanna Vos   Lissa Visser 
 

 
Contributie: 
Jeugdleden en senioren: € 60,00 per kwartaal 
Extra onderdeel:  € 30,00 per kwartaal 
Afzwemkosten:  Afhankelijk van het diploma. 

Kosten nieuw ledenpasje: € 5,00 

 
Wijzigingen / opzeggingen: 
Wijzigingen en opzeggingen dient u schriftelijk te doen, en opzegging voor het einde van het lopende kwartaal. U kunt opzeggen 
door het opzegformulier te downloadenvan de site (www.watervriendenalmere.nl) en te printen. Dit opzegformulier inclusief het 
pasje kunt u sturen naar: Watervrienden Almere, postbus 10104,1301 AC Almere. 
Het formulier voor wijzigingen kunt u ook vinden op de website. U kunt ook een wijziging / opzegformulier bij de uurleiding 
vragen. 
 
Zwemuren: 
Onderdeel Dag Tijdstip Waarvoor? 
Elementair zwemmen Maandag 18.00 - 19.00 A / B / C / ZWV 1 
 Maandag  19.00 - 19.45 ZWV 1, 2 en 3 
 Maandag 19.45 - 20.30 Snorkelen/Survival 
 Maandag 20.30 - 21.15 Trimzwemmen 
 Maandag 21.15 - 22.00 Trimzwemmen  
 Donderdag 18.00 - 19.00 A / B / C en ZWV 1 
 Vrijdag  18.00 - 19.00 A / B / C en ZWV 1 
 Donderdag 19.00 - 20.00 Waterpolo (senioren) / 

Synchroonzwemmen / Trimzwemmen 
Waterpolo Zondag 17.45 - 19.00 Junioren 
Waterpolo Zondag 17.45 - 19.15 Senioren 
Synchroonzwemmen Zondag 19.00 - 21.00  
Wedstrijdzwemmen Dinsdag 18.00 - 19.00 Jeugd 
 Dinsdag 19.00 – 20.00 Jeugd 
 Woensdag 21.00 - 22.00 Masters 
 Vrijdag 19:00 - 20:00 Jeugd (extra) + Masters 
 Zaterdag  06.30 - 07.30 Jeugd 
 Zaterdag  07.30 - 08.30 Jeugd 

Let op: bij betaling(en) van de contributie graag het debiteuren nr. vermelden.  
Dit voorkomt fouten en maakt de verwerking van de betalingen een stuk eenvoudiger! 
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Beste Watervrienden, 
 
Wat een jaar hebben we met elkaar achter de rug.  
 
Niet alleen met alle coronamaatregelen, waardoor we vele malen onze zwemactiviteiten hebben moeten staken. 
Maar zeker ook met alle ontwikkelingen binnen de verenging. 
 
Nadat ik in april 2021 het stokje heb overgenomen van Arnold van der Horst heeft de vereniging niet stil 
gestaan. Het was een jaar van inwerken, maar ik mocht ook meteen vol aan de bak. Naast Arnold, namen ook 
Door van der Horst van de Ledenadministratie en de administratieve coördinatie van het afzwemmen, Emiel van 
der Linden als secretaris en Brenda Caro als uurleiding bij de Elementaire commissie afscheid. Gelukkig vonden 
we redelijk snel de juiste vervanging en met vallen en opstaan krijgen we gezamenlijk alles weer op de rit. 
 
Helaas is inmiddels wel weer de vacature voor de ledenadministratie vacant. Mede daardoor hebben we besloten 
met een andere systeem te gaan werken. Dat zal ons veel werk uit handen gaan nemen. Maar er blijven altijd wat 
taken over. Naast de ledenadministratie zijn er inmiddels vacatures ontstaan voor secretaris en webmaster. Dus 
mocht u nog een paar uurtjes per week over hebben en de vereniging willen bij staan? Laat het me even weten.  
 
Met de nieuwe wetgeving voor besturen hebben we de statuten moeten aanpassen, en daarbij dan ook het 
Huishoudelijke reglement. De nieuwe versies worden tijdens de ALV vastgesteld. Het komende jaar buigen wij 
ons over een lange termijn plan voor de vereniging, waar willen we staan over 5 jaar?.  
En denkt u nu: ik wil graag helpen of heeft u ideeën of kennis die u wilt delen? Leuk! Ik maak graag kennis met u! 
Laat het me even weten via voorzitter@watervriendenalmere.nl, dan maken we snel een afspraak. 
 
De coronamaatregelen zijn ons als vereniging niet in de koude kleren gaan zitten. Met uw hulp is het ons gelukt 
om het hoofd boven water te houden. Ondanks een aardig ledenverlies zijn we er nog! En we hebben er zin in, 
nog steeds! Misschien nog wel meer, dan eerst. Samen met u gaan we er voor! 
 
 
Hartelijke groet, 
 
Anita Ekas 
Voorzitter 
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Agenda ALV 31-05-2022 
 
1. Opening 
2. Vaststelling agenda 
3. Mededelingen en ingekomen post 
4. Notulen van de Algemene Leden Vergadering 2021 
5. Verslag Penningmeester 
6. Verslag kascontrolecommissie (KC) 
7. Décharge penningmeester 2021 
8. Begroting 2022 
9. Vaststelling kascontrolecommissie 2022 
10. Jaarverslagen Bestuur / Commissies 
11.Verkiezing bestuursleden. 
12. Rondvraag 

 
 

Aftredend en herkiesbaar   Aftredend (tussentijds) en niet herkiesbaar 
       Ellen van Wingeren (cwz) 
       Emiel van der Linden (secretaris) 
       Marloes Meiland (csf) 
 
Het bestuur wil Ellen, Marloes en Emiel nogmaals bedanken voor hun inzet. Het bestuur stelt 
voor Roanna Vos (cwz), Marja Herberts (interim) (ec), en Lissa Visser (csf) te benoemen. 
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Notulen ALGEMENE LEDEN VERGADERING 06/04/2021 

Aanvang 20.00 uur middels Teams 

Afwezig mk: Jos heeft zich via de mail afgemeld, Rob niet aangemeld (niet te bereiken) 
 
1. Opening: Arnold heet een ieder welkom. Verzoek van Arnold is om alle microfoons uit te 
zetten. Bij vragen handje opsteken. Secretaris houdt dit in de gaten. Blijft een bijzondere 
leden vergadering door omstandig heden. Ben blij dat het op deze manieralsnog heeft kunnen 
plaats vinden.  
 
2. Vaststelling agenda: 
Zijn er nog vragen of opmerkingen over. Zie agenda. Geen opmerkingen. Agenda wordt goed 
gekeurd.  
 
3. Mededelingen en ingekomen post. 
Facturen leden administratie in (Elvira) wordt nu ingewerkt.  
Is een vacature voor tweede penning meester. Is een kandidaat. 
Brenda blijft opleidingen EHBO en zwem ABC doen.  
 
4. Notulen Algemene Leden Vergadering 2020. 
Notulen 2020 worden goed gekeurd. Deze zijn bijgevoegd. Zijn daar nog op of aanmerkingen 
over? Geen aanvullingen ALV gaat akkoord 

 
5. Verslag Penningmeester. 
Geen opmerkingen. ALV gaat akkoord. Jaarverslag moet 2020 en niet 2021 . 
Yvonne geeft aanvulling m.b.t. de financiën. Geeft aan dat 2020/2021 een spannend jaar is 
geworden. Gelukkig zijn we er wat beter uitgekomen dan verwacht. Minder contributie door 
afzegging leden. Minder inkomsten. Wel geld binnen gekregen door sponsoring. Tevens een 
subsidie gekregen. Alle commissies hebben uitgegeven. Huur zwembad is afgelopen jaar 
doorgegaan en de jaarlijkse bijdragen voor de NCS is met 25 procent verminderd. Dit alles 
maakt dat we iets minder tekort hebben gehad dan begroot. De balans minder aan reserve 
toegevoegd. Het eigen vermogen is gehalveerd. Betekent dat we er nog hard aan moeten 
trekken.  
Vraag van Frans: Optisport heeft door laten betalen. Is er vanuit de overheid geen geld aan 
de vereniging toebedeeld en de afzeggingen staan die op reserve lijst en komen deze terug. 
Yvonne geeft aan dat we 400 euro subsidie gekregen en of de afzeggingen weer terug komen 
is onbekend 

Arjen Reumer heeft een vraag. Op de balans post creditoten is gestegen. Waarom?  
Yvonne geeft aan dat dit komt door een rekening van \Optisport en andere kleine 
rekeningen.  
 
6. Verslag Kas Controle Commissie 
Geen opmerkingen. ALV gaat akkoord. Verslag zou Kees Splinter het woord doen: 
Bestaat Drietal aanbevelingen voor het bestuur. 
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Bij de ingediende rekeningen moet een declaratie bijgevoegd worden. Deze is niet altijd 
aanwezig en tevens is niet altijd een omschrijving bijgeschreven. Dus niet allen een bedrag 
maar ook waarom er gereden worden. Aantal bonnetjes gevonden zonder declaratie 
formulieren. Dit is een terug kerend probleem.  
De declaraties worden wel uitbetaald. En blijft de penningmeester verantwoordelijk.  
Voorstel is dat als er geen declaratie wordt bijgevoegd geen uitbetaling te doen. 
Laatste opmerking Aanvraag subsidie van 2019 van ongeveer 20150 euro. Daaraan moest aan 
een aantal voorwaarden. Hier is niet aan voldaan zodat dit terug betaald worden en dat is 
zonde en moet beter de volgende keer. 
Verder geen opmerkingen en alles is duidelijken helder. 
Kees is aftreden en tijdens kas controle hebben we afscheidt genomen met een mooie bos 
bloemen. Vanuit bestuurd alle dank. 
 
7. Decharge Penningmeester 2021. 
Geen opmerkingen. ALV gaat akkoord.  
 
8. Begroting 2021. 
De contributie is verlaagd omdat veel leden opgezegd hebben geldt ook voor het afzwemmen. 
Huur zwembad is ook verlaagd omdat de toezegging is gedaan vanuit Optisport om de huur 
van vorig jaar wordt verrekend met dit jaar. Hopen op verdere compensatie. Voorlopig op 
tekort van 11.000 euro.  
Amelia: vraag over de kosten drukwerk. Is 2500 euro is dat niet hoog.  
Yvonne geeft aan dat daar de kosten voor All United en voor inkt papier en andere kantoor 
benodigd heden. Is conform de andere jaren.  
Yvonne geeft aan dat er geprobeerd wordt om steeds meer digitaal, Maar bij wedstrijden 
wordt veel papier gebruikt maar in de toekomst wordt daar wel op gestuurd. 
 
De ALV gaat akkoord. 
Besloten om voor 20/21 geen contributie verhoging. Een ieder stemt daar mee in. 
 
9. Vaststellen kascommissie 2021. 
Zijn opzoek voor nieuw lid kas commissie. Wie wil Arjan Reumer geeft aan in de kascommissie 
plaats te willen nemen. 
De ALV keurt dit goed. 
 
10. Jaarverslagen 

Jaarverslag Bestuur Watervrienden Almere. 
Pagina 8,9 en 10 worden door de ALV goedgekeurd. 
Jaarverslag commissie  synchroonzwemmen (CSZ) 
Pagina 13 en 14 door de ALV goedgekeurd.  
Jaarverslag elementaire commissie (EC).  
Pagina 19 en 20 Goed gekeurd  
Jaarverslag AC 11, 12 goed gekeurd 

Jaarverslag CWP pagina 15 goed gekeurd 
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Jaarverslag CWZ. Pagina 16,17 en 18 goed gekeurd 

 
11. Verkiezingen bestuursleden: 
Aftredend niet herkiesbaar.  
Arnold geeft aan dat hij niet meer herkiesbaar is. EC is aftreden Anita en niet herkiesbaar. 
Chrispijn Scheltema wil zich kiesbaar stellen voor EC. Zijn er bezwaren. Geen bezwaar. 
Voorstel om Anita voor te stellen als nieuwe voorzitter Zwemvereniging. Als bestuur denken 
we een goede voorzitter te hebben. Zijn er mensen die bezwaar hebben. Geen bezwaar. 
Anita wil een ieder bedanken voor het vertrouwen en wil de vereniging verder uitbouwen en 
zeker behouden. Zit al 30jaar in het bestuur. Lange tijd mee gelopen met Arnold en wil 
Arnold ok bedanken voor de inzet van Arnold. In 1983 begonnen en het is zeker lastig om 
afscheidt te nemen en zeker in deze tijd. Geen groot feest maar dat zal dit jaar nog zeker 
plaats vinden. Zijn niet vergeten met een brunch en bloemen.  
Aantredend.  
Verzoek aan de leden om deze leden goed te keuren. Leden stemmen hierin toe. 
 
12. Rondvraag 

Anita vraagt of iemand nog iets heeft voor de rondvraag 

Albert:  Wil Arnold en zijn vrouw bedanken voor zijn inzet de afgelopen jaren, zijn 
onbetaalbaar.Bedankt. 
Wiebe: Welkom voor Anita. Bedankt Arnold en Door. Arnold bedankt Wiebe en geeft aan dat 
hij nog steeds wel werkzaamheden doet voor de vereniging: 
Arjan: bedankt Arnold en Door voor al zijn inzet en bedankt het bestuur voor het lastige 
afgelopen jaar dat de vereniging is blijven bestaan. 
 
Charlotte: Zelf bijna 25 jaar bij de vereniging en bedankt Arnold voor al zijn inzet. Dank voor 
het bestuur de afgelopen jaar en dat we weer snel mogen gaan zwemmen. 
Anita wil een ieder bedanken en zeker Door en Arnold voor al hun tijd en moeite die ze 
geïnvesteerd hebben in de vereniging.  

Sluiting: rond 21.30 uur 
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Jaarverslag Bestuur Watervrienden Almere 2021 
 
Beste watervrienden, 
 
Het zwemseizoen 2021heeft net als in 2020 vooral in het teken gestaan van de Corona epidemieën dat 
heeft wederomeen behoorlijke impact gehad op dezwemvereniging, de vrijwilligers en de leden.  
We begonnen dit jaar in een lockdown en werden geconfronteerd met een avondklok, maar eerste vaccins 
werden een feit. Het bracht argwaan, twijfel en hoop maar nog geen oplossing. 
Ook dit jaar moesten er vaak op korte termijn nieuwe beleidsregels ingevoerd worden en worden gedeeld 
naar de leden en vrijwilligers. Het lastigehier bleef vooral dat het vaak onduidelijk was wanneer de 
maatregelen weer versoepeld zouden worden. Om de leden goed te blijven informeren over de laatste 
Corona perikelen is het bestuur rond de nieuwe corona persconferenties dagelijks met elkaar in contact 
om de ontwikkelingen te bespreken. Dit kon natuurlijk niet in de verenigingsruimte in het zwembad en 
derhalve hebben bijna alle vergaderingen via Teams plaats gevonden en via WhatsApp of telefoon. 
 
Financieel is het een nog lastiger jaar geworden. Nagenoeg alle zwemactiviteiten werden geannuleerd 
maar de vaste financiële verplichtingen van de vereniging bleven doorlopen. Door de overheid werden wel 
financiële tegemoetkomingen geïnitieerd maar deze zijn steeds onduidelijk. Door de financiële 
onduidelijkheid en de opgelegde corona maatregelen zijn veel overige activiteiten vanuit de vereniging 
geannuleerd. Zo vond de jaarlijkse BBQ, zwemvierdaagse, kamp, bijscholing, Sinterklaas en de kerstborrel 
geen doorgang. Ondanks deze financiële onzekere tijden, hebben wij de leden voor het eerste kwartaal 
2021 kunnen compenseren en zijn wij zijn voornemens de leden verder te compenseren zodra wij 
zekerheid hebben dat de toezegde steun ook daadwerkelijk met ons verrekend wordt.  
Toch hebben wij hier nog een grote uitdaging voor ons, gezien het aantal betalende leden met 25% is 
gedaald het afgelopen jaar. Wij voorzien wel weer een toename van het aantal leden als we weer volledig 
les kunnen geven, maar hierbij is ook het nodige kader nodig en ook daar zien wij een terugloop. Door de 
terugloop van het aantal betalende leden zijn we genoodzaakt om de bestaande regeling voor het kader in 
ons huishoudelijk regelement aan te passen aan onze huidige financiële situatie.   
 
Op bestuursniveau is veel veranderingen geweest. Arnold van der Hort (Voorzitter en oprichter van de 
vereniging) en zijn vrouw Door van der Horst (Ledenadministratie, enz,enz)  zijn met hun wel verdiende 
pensioen gegaan na al die jaren zich als vrijwilliger ingezet te hebben voor de zwemvereniging.Ook de 
secretaris Emiel van der Linden nam afscheid van de vereniging. 
Anita Ekaswerd verkozen als nieuwe voorzitter over en Chrispijn Scheltema werd gekozen als nieuwe 
secretaris.  
De ledenadministratie werd overgenomen door Elvira Urbach. Binnen de Elementaire Commissie (EC) werd 
Thea de Smaele verkozen als voorzitter van de EC,ter vervanging van Anita. Daarnaastheeft Brenda Caro(-
van der Horst) net als haar oudersafscheid genomen bij de EC, maar is nog wel verbonden met de 
vereniging voor opleidingen en EHBO. 
 
Door de nog steeds aanhoudende Corona pandemie is er echter nog geen passend moment geweest om 
gedegen afscheid te organiseren voor Arnold en Door en niet te vergeten Brenda.    
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Ondanks de nieuwe samenstellingen is er door het bestuur druk gewerkt aan: 
 Nieuwe statuten;  
 Een nieuw huishoudelijk regelement (HHR); 
 Meer transparantie in beleid veilig sporten; 
 Verkrijgen van een nieuwe eHerkeninging 2+ ; 
 Toegang tot de GratisVOG regeling. 

Het bestuur wil wederom alle vrijwilligers, kaderleden en leden bedanken voor hun inzet en enorme 
flexibiliteit tijdens dit bijzondere zwemseizoen. Helaas zijn heel veel zwemactiviteiten dit zwemseizoen niet 
doorgegaan en dat is bijzonder jammer. Wij hopen dat 2022het startsein is naar het oude normaal met 
veel sport, beweging en plezier  
 
Met vriendelijke groet, 
Namens het bestuur, 
 
Chrispijn Scheltema 
(secretaris) 
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Verslag AC 2021 
 
We zijn dit jaar gestart zoals we dit graag doen, met een kaderavond. Als eerste deel van de bijeenkomst 
was er een zwemonderdeel. Dit jaar onder begeleiding van de CWZ. We hebben verschillende onderdelen 
van de zwemslagen geoefend. Na het zwemmen stond er in de verenigingsruimte een heerlijk Italiaans 
buffet klaar. Tijdens het eten heeft Anita Ekas het aanwezige Kader een goed seizoen gewenst vanuit haar 
rol als voorzitter van de vereniging. 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
Om te zorgen dat we alle kansen pakken om toch financieel iets meer speelruimte te creëren hebben we 
meegedaan met twee sponsoracties. De eerste was van de Deen. We zijn uitgenodigd om daar aan mee te 
doen en hebben op diverse gepaste manieren binnen de regels en richtlijnen ons best gedaan zo zichtbaar 
mogelijk te zijn en zoveel mogelijk sponsormuntjes binnen te halen. Dit was de laatste keer voor Deen 
supermarkt om zo te kunnen bijdragen. De supermarktketen is overgenomen. We hebben tijdens deze 
laatste actie wel een super mooi bedrag gekregen. We hebben het hoogste bedrag binnen gesleept, 
namelijk €1500. We zijn daar erg blij mee! Dit is mede gelukt door inzet van onze leden en in het bijzonder 
Izzy! Ze heeft 100 sponsormuntjes weten te verzamelen, dank Izzy! 
 
 
 
 
 
 
          
 
 
 
 
 
De  tweede sponsoractie waar we aan mee mochten doen is die van de Plus Supermarkt.  Hier werkten ze 
ook met een punten systeem en was er  voor alle deelnemers een mooi bedrag te verdienen. Uiteindelijk 
heeft Watervrienden Almere een Cheque mogen ophalen t.w.v. €2005! 
 
*op de eerste foto zien we “onze” Ellen die de cheque overhandigd heeft gekregen en op de tweede foto 
“onze” Chrispijn.  
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Als laatste willen we (ook) via deze weg Anita 
Ekas enorm bedanken voor haar jarenlange 
bijdrage voor de AC. Anita is inmiddels voorzitter 
van de vereniging en geen lid meer van een 
commissie. Gelukkig mogen we altijd een beroep 
doen op haar netwerk, creativiteit en inzet als dat 
nodig is. We blijven elkaar zien en spreken. 
Karin & Saskia 

 
De volgende activiteit die we het liefst groot vieren is de Sinterklaas. We hebben ervoor gekozen om 
geheel volgens de richtlijnen geen extra verplaatsingen te organiseren en dus het feest niet door te laten 
gaan. Wel had de Sint voor alle leden een chocoladeletter klaarliggen, maar helaas heeft een nieuwe 
lockdown roet in het eten gegooid. De letters zijn inmiddels in het nieuwe jaar alsnog uitgedeeld. 
 
Als laatste activiteit komen we aan bij de Kerst. Voor ons als vereniging altijd een mooi moment om  
onze kaderleden te bedanken en onze waardering uit te spreken over hun inzet. Het is vrijwilligerswerk 
maar vrijwillig is niet vrijblijvend.  
De Lockdown was nog van kracht en we hebben onze kaderleden helaas niet persoonlijk kunnen bedanken 
voor hun inzet. Dit gaan we doen zodra dit weer mogelijk is. Wat in het vat zit verzuurd niet. 
Verder heeft de AC nog verjaardagskaarten verstuurd en een aantal kleine attenties voor kaderleden die 
een kindje hebben gekregen, ziek en /of herstellend zijn van bijvoorbeeld een operatie.  
 
Anita, Karin & Saskia 
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JAARVERSLAG 2021- Commissie 
Synchroonzwemmen en Figuurdrijven 

 
 

 
2021 was opnieuw een heel ander jaar dan normaal. Gelukkig hebben wij 
dit jaar wel een aantal prachtige stukken mogen zwemmen. Tevens zijn wij 
ons volop aan het voorbereiden op het nieuwe jaar en de nieuwe 
uitdagingen. We hebben een super fijn jaar gehad en kijken met veel 
plezier naar het komende jaar. 
 
1. Afzwemmen 
Voor de hoge diploma’s (D t/m A) hebben wij dit jaar slechts een keer zwemsters mogen laten 
afzwemmen. Tijdens dit afzwemmen heeft nagenoeg iedereen haar diploma gehaald. Wij hopen in 
2022 weer drie maal de kans te krijgen om diploma’s te behalen. In de lage diploma’s (H t/m E) 
hebben wij ook bijna iedereen die heeft kunnen afzwemmen haar diploma overhandigd. Ook bij 
het regionaal zwemmen, hopen wij meer meiden de kans te geven door te stromen naar het 
volgende diploma.  
 
2. Wedstrijden 
Het jaar begon met weinig wedstrijden op de planning. De enige wedstrijd welke uiteindelijk 
doorgang heeft gehad, heeft plaatsgevonden op 28 november 2021. Dit waren de Junioren 
Kampioenschappen. Wij hebben drie groepen met junioren (tot 18 jaar) klaargestoomd om mee te 
doen aan de wedstrijd. Daarnaast heeft onze commissie op het laatste moment binnen twee 
weken dit evenement mogen organiseren, nadat wij te horen kregen dat de wedstrijd anders niet 
door kan gaan. De organisatie van dit evenement is - door onze ervaring, de motivatie en support 
van ons kader en ons motto om altijd in oplossingen te denken – soepel verlopen.  Alle groepen 
hebben super goed gezwommen en wij als trainsters zijn dan ook heel trots op de mooie cijfers 
die zijn behaald.  
 
De Junioren Kampioenschappen bestaan uit twee onderdelen; het techniekdeel en het 
uitvoeringen deel. Het zwemmen van techniek lijkt erg op het afzwemmen. De juryleden geven 
voor ieder gezwommen figuur een cijfer tussen de 1.00 en de 10.00, de cijfers die hier 
gezwommen worden tellen mee voor de uiteindelijke score. Een van de Almeerse junioren heeft 
de beste score van de wedstrijd in haar leeftijdscategorie neergezet, een geweldige prestatie! 
De uitvoering is het stuk wat op muziek gezwommen wordt. Ook hier worden door de juryleden 
cijfers gegeven. Er worden zowel cijfers voor de artistieke waarde als de technische waarde 
gegeven. Voor de uitvoeringen zijn ook aan de Almeerse junioren prachtige cijfers uitgedeeld. De 
volgende Junioren Kampioenschappen worden gehouden in 2023. 
 
 
3. De trainingen 
Gelukkig hebben we dit jaar niet alleen thuis hoeven zitten, we hebben in vergelijking met 2020 
meer kunnen trainen. We hebben zowel op afstand getraind, als met een vaccinatie-, herstel- of 
testbewijs. Wij zijn erg blij met de mogelijkheden om te trainen en hebben er dan ook alles aan 
gedaan om te blijven trainen, zelfs toen dit betekende dat wij onze training naar de zondagochtend 
moesten verhuizen voor een aantal trainingen.  
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4. Vooruitblik 2022 
In het komende jaar hebben wij er alle vertrouwen in dat wij door kunnen trainen. We zijn ons druk 
aan het voorbereiden op de Vrije Uitvoering, deze wedstrijd staat gepland in oktober. Voor dit 
evenement mogen wij de organisatie verzorgen. We hebben wel al te horen gekregen dat de 
Senioren Kampioenschappen in juni zijn geannuleerd, hierom zullen we met twee groepen naar 
de Vrije Uitvoering gaan! Ook hebben wij komend jaar ons tweejaarlijks senioren 
trainingsweekend gepland staan, hier zal dus ook getraind worden voor de Vrije Uitvoering.  
 
5. Communicatie 
 
5.1 Activiteitenkalender 
 Om de synchroonzwemactiviteiten zo goed mogelijk weer te geven en om aan te geven op welke 
zondagen er niet gezwommen wordt of als er bijzondere activiteiten zijn, hebben we ook in 2021 
een activiteitenkalender uitgestuurd per mail en whatsapp. Helaas is de kalender meerdere malen 
gewijzigd tijdens het seizoen. 
 
5.2 Nieuws via email  
 Ook dit jaar hebben we alle nieuwtjes en informatie via de email verspreid. Hiernaast sturen wij 
ook veel informatie in de meerdere groepen op whatsapp die wij hebben.  
 
5.3 Introductiebrief 
 Voor alle nieuwe leden is er een introductiebrief. Daarin staat alle informatie die nodig is om te 
kunnen synchroonzwemmen zoals zwemtijden en benodigde kleding. 
 Voor nieuwe leden is er ook een voorstelbrief met een leuke uitleg en een foto van het kader zodat 
ze weten bij wie ze voor wat terecht kunnen.  
 
6. Kader 
6.1 De commissie synchroonzwemmen en figuurdrijven had in 2021 een aantal enthousiaste 
kaderleden, bestaande uit Nathalia Bartelings, Julia van Bruchem, Marjolein Dopp, Marloes 
Meiland, Amelia Stechweij Anita van Suijdam, Lisa Stegers en Lissa Visser. Een aantal keer per 
jaar krijgen we extra hulp van Normen Rotteveel. 
   
6.2 De Watervrienden Almere actief als synchroonzwemofficials waren in 2021; Nathalia 
Bartelings, Marloes Meiland, Normen Rotteveel, Rianne Rietveld, Agnes van Es, Natasja van 
Suijdam, Joyce Stam, Lissa Visser, Wendy Hogenberg en Gon Annars. Landelijk is twee officials 
per vereniging vereist. 
 

Commissie Synchroonzwemmen en Figuurdrijven 
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Jaarverslag Commissie Waterpolo 2021 
 
Samenstelling en taakverdeling: 
Bestuur afgevaardigde: Rob van Wijngaarden  
 
Commissie leden:  
Saskia Kraan-Reijns 
Roy Rademaker 
Rob van Wijngaarden 
Iris van den Bosch 
 
Bestuur afgevaardigde: 
Rob van Wijngaarden is aanwezig geweest op de bestuursvergaderingen.  
 
Commissie vergadering: 
Bijzonderheden binnen de afdeling CWP zijn gedurende het seizoen besproken in het zwembad ten tijde 
van de training.  
 
Competitie: 
In de 2de helft van  jaar hebben we met 1 team aan 2 toernooi dagen meegedaan. Helaas kon de rest van 
de toernooien dagen niet doorgaan ivm corona.  
 
Jeugd: 
De afdeling jeugd is komen te vervallen ivm de leeftijd van de groep en geen nieuwe jeugd leden, deze zijn 
opgegaan bij de senioren 
 
 
Sociaal evenement: 
Bbq bij hp in de tuin met een deel van het team 
 
Nieuwe aanmeldingen: 
Voor de senioren 3 nieuwe leden (waarvan 2 met waterpolo ervaring) en geen nieuwe aanwas in de jeugd.  
 
Seizoen2021-2022 
In dit seizoen wil de commissie waterpolo: 
- Het aantal leden proberen uit te breiden 
- Deelnemen aan de NCS competitie met 1 team 
 
 
Namens de commissie waterpolo, 
Rob van Wijngaarden  
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Jaarverslag CWZ 2021 
 
Het jaar 2021 is begonnen zoals 2020 is geëindigd. Nog steeds in een lockdown, welke nog een aardige tijd 
heeft aangehouden.  
  
Net als in 2020 hebben we voor de zwemmers de buitentraining 
weer opgestart.  
De lessen waren vaak koud en nat maar hield men niet tegen om 
lekker afgemat te worden tijdens de bootcamps die werden 
gegeven.   

 
  
In mei mocht er dan eindelijk weer worden gezwommen. Alle zwemmers gingen er weer vol goede moed 
tegenaan om weer in het ritme te komen. En wat was het fijn om elkaar weer in het zwembad te kunnen 
zien.  
 
Ook kon er weer gezwommen worden in de Sijsjesberg waar veel van onze zwemmers zich weer voor 
aangemeld hadden.  
 
Helaas konden er nog geen wedstrijden worden gezwommen. Deze waren tot nader order allemaal 
geannuleerd.  
 

Wel is de oliebollenrace van december 2020 alsnog gehouden.  
Maar deze keer in Juli. En ja hoor, er waren ook oliebollen aanwezig.  
 
Iedereen had ook, voor het ontbijt na de race, lekkere dingen meegebracht en 
hebben we er een leuk seizoen afsluiting van kunnen maken.  
 
 
 

 
Na de zomervakantie was COVID nog erg actief maar hebben we weer wedstrijden kunnen zwemmen. De 
spits werd afgebeten met in september de Holland Competitie. 
 
Het trainingsweekend in Zeist kon ook doorgaan. Dit is wederom een geslaagd weekend geworden. Helaas 
zat het weer niet erg mee en was het niet alleen in het zwembad erg nat. De spellen waren erg leuk 
georganiseerd. Vooral levend Stratego en de glow in thedark sticks overbrengen, op een veld en zonder 
verlichting, in de avond. Eenieder was erg fanatiek en uit op de winst. 
 
In Oktober was er de limietwedstrijd waar de zwemmers weer goed hebben gezwommen en veel tijden 
hebben verbeterd.  
November was ook weer een maand met wedstrijden. De Holland Competitie en de WVNL Lange afstand 
wedstrijd. 
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December, de laatste maand van het jaar is aangebroken. Sinterklaas komt weer aan in het land en de 
eerste kerstversieringen worden alweer zichtbaar. Door COVID kon ook dit jaar de sinterklaasviering in het 
zwembad niet doorgaan.  
 
Wel is de oliebollenrace op 18 december door gegaan. De organisatoren hebben nog tot laat in de avond 
daarvoor flink moeten puzzelen, maar hebben er een geslaagde race van gemaakt. Aansluitend het ontbijt, 
waar net als vorige keer de lekkerste dingen werden meegebracht. 
Dezelfde avond kwam er een extra persconferentie, waarin duidelijk werd dat we vanaf deze avond weer 
een lockdown in gingen.  
 
Gelukkig hebben we met deze oliebollenrace het jaar 2021 nog af kunnen sluiten.  
 

 
 
Ook bij ons in het CWZ hebben er veranderingen plaats gevonden. 
Het vertrek van Door en Arnold, waar we in april tijdens de bootcamp een bedankt moment hebben 
gehouden.  
 
Michel en Ellen die trotse opa en oma zijn geworden, Dennis en Kyah trotse ouders. 
Eind 2020heeft Ellen aangegeven haar functie als voorzitter van de commissie wedstrijdzwemmen neer te 
leggen. De functie als voorzitter is overgedragen aan Roanna. 
Zowel Michel als Ellengaan niet helemaal stoppen met het CWZ. Zij blijven wel de wedstrijden organiseren. 
 
Voor 2022 moeten we weer rustig afwachten wat het ons gaat brengen. Nog altijd hopen we op het 
"normaal". Een jaar waarin we weer alle wedstrijden kunnen doen, ook weer met andere verenigingen en 
publiek.  
 
Met sportieve groet, 
CWZ 
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Jaarverslag 2021 

Elementaire Commissie  
 
Wederom hadden wij weer een bijzonder en vooral lastig jaar achter de rug. Niet mogen of 
kunnen zwemmen vanwege  meerdere keren dit jaar een verplichte lockdown.  
 
De eerste lockdown was in februari t/m half maart, hierdoor kon er in maart niet 
afgezwommen worden.  
Gelukkig hebben wij in juni wel kunnen afzwemmen voor alle diploma’s.  
 
In april heeft er een grote wisseling in de Ec commissie plaatsgevonden.  
Brenda en Door zijn gestopt met hun functie.  
Anita heeft de functie Ec voorzitter verwisseld naar voorzitter van de vereniging.  
Thea heeft de functie Ec voorzitter hierna overgenomen. Net als de functie uurleider van de 
maandag & de donderdag. Later in het jaar is Yvonne S. Thea gaan ondersteunen. 
Daarnaast is Nannetta toegevoegd aan de Ec 
 
Na de zomer zijn we weer vol goede moed gestart met alle groepen. Wat een domper was het 
dan ook dat we eind november wederom te horen kregen dat het zwembad weer dicht moest. 
Ondanks een korte lockdown ( 3 weken ) voor het afzwemmen konden wij op zondag 12 
december afzwemmen voor alle diploma’s.  
Het was een pittige klus qua opzet kader, maar door de goede steun van het blauwe is het ons 
gelukt.  
 
We zijn blij met al onze vrijwilligers die zich ondanks alle maatregelen belangeloos zijn 
blijven inzetten. En er meteen weer stonden toen de lessen weer mochten starten.  
 
Onze jaarlijkse bijscholing is i.v.m een lockdown komen te vervallen. Deze zal zo spoedig 
mogelijk plaatsvinden wanneer dit weer mag & kan.  
 
Dat de maatregelen ons raken is duidelijk. Leden zeggen op, vrijwilligers vinden andere 
bezigheden en zijn niet zomaar meer beschikbaar. 
Gelukkig is er een oplossing gevonden om de donderdagavond te blijven behouden als 
lesavond.  
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Ondanks alle maatregelen hebben we dit jaar toch 2x kunnen afzwemmen voor alle diploma’s. 
In totaal hebben we 200 Diploma’s uitgereikt.  
 
A    50   Snorkelen 1   1 
B    44   Snorkelen 2   1 
C    43     Snorkelen 3    4 
Zwemvaardigheid 1  27   Survival 1    8 
Zwemvaardigheid 2 11   Survival 2    4 
Zwemvaardigheid 3 7   Survival 3    0 
       Voorbereidend duiken  0 
 
Ondanks de lockdowns was de voorbereiding anders dan we normaal gewend zijn met de 
lessen en het afzwemmen. Hierdoor hebben wij ook dit jaar helaas weer een enkele keer nee 
moeten zeggen tegen kinderen die uiteindelijk toch niet konden voldoen aan de diploma eisen. 
Wij streven naar de 100 procent maar helaas niet altijd mogelijk, corona heeft hierin soms 
zijn tol geëist. We proberen het proefzwemmen zo ‘streng’ mogelijk te doen om dit te 
voorkomen. Helaas moeten de kinderen op het afzwemmoment zelf ook laten zien dat ze het 
kunnen. De technische (kwaliteits)eisen blijven een verplichting waar we niet om heen kunnen 
of willen. 
 
De Elementaire commissie 
Thea de Smaele, Yvonne Sijne, Marja Herberts &NannettaHeeroma 
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Opzegformulier/verhuisbericht 

Lidnummer:________________________________________ 
Naam         :________________________________________ 
Voornaam  :________________________________________ 
Straat         :________________________________________ 
Postcode    :________________________________________ 
Telefoonnummer:___________________________________ 
 
Zegt op m.i.v. 1e kwartaal/ 2e kwartaal/ 3e kwartaal/4e kwartaal 
 
Het lid heeft gezwommen op de maandag/donderdag/vrijdag voor het 
……………...diploma/ Trimzwemmen 
Waterpolo / Wedstrijdzwemmen / Synchroonzwemmen 
 
Reden van opzegging ............................................................ 
 
Almere   …- …. - 2022 
 
Handtekening 
 
Verhuist m.i.v.  :____________________________________ 
Nieuw adres      :____________________________________ 
Postcode           :_____________________________________ 
Nieuw telefoon nummer:______________________________ 
 
Almere:  …..-……- 2022                      Handtekening 
 
 
U kunt de gegevens + pasje opsturen naar  
Postbus 10104 1301 AC  Almere 
De contributie moet wel betaald zijn, daarna kunnen wij u blokkeren in 
het systeem. 


